

Easco Telecommunications Limited 東成電訊有限公司

Unit 1909, 19/F, Global Gateway Tower, 63 Wing Hong Street,
Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
Tel : (852) 3102 2868
Fax : (852) 3102 2808
Website : www.eascotel.com
Email Address : info@eascotel.com

香港九龍荔枝角永康街63號Global Gateway Tower19樓
1909室
電話 : (852) 3102 2868
傳真 : (852) 3102 2808
網址 : www.eascotel.com
電子郵件 : info@eascotel.com

Senior Management

Mr. Kenny Wong	Chief Executive Officer
Mr. Jeffy Lo	Chief Operating Officer
Mr. Lewis Ho	Chief Technology Officer
Mr. Clement Law	Marketing Communications

高層管理人員

黃俊謀先生 行政總裁
羅尹聰先生 營運總裁
何永權先生 首席技術官
羅智淳先生 市場傳訊部

Business Activities

Easco Telecommunications Limited (“Eascotel”) is a conglomerate that is based and registered in Hong Kong. Eascotel has been granted Hong Kong Mobile Virtual Network Operator (“MVNO”) license (License Number: 1746) from the Office of Communications Authorities, Hong Kong (“OFCA”).

業務概況

Easco Telecommunications Limited (“Eascotel”) 於香港註冊成立。Eascotel已經獲得由香港通訊事務管理局（OFCA）頒發的香港流動虛擬網絡營辦商（“MVNO”）牌照（牌照號碼:1746）。

Since its establishment, Eascotel has been actively developing O2O business solutions to cater for diversified market sectors.

Eascotel成立至今，積極開拓及發展O2O離線商務項目，為業界提供多元化的營銷方案。

Our company has also introduced an O2O display network platform, providing a one-stop diversified sales process and marketing solution through efficient integration of online stores, smart vending machines and multi-channel offline services.

公司同時打造O2O廣告展示平台，透過整合網上商店、智能販售機及多渠道的線下服務，為業界提供一站式多元化的銷售流程及市場推廣方案。

Eascotel actively promotes MVNO mobile data services under Veeroam branding, which provide a variety of services including the adoption of CloudSIM technology and SIM plan management, providing versatile and flexible data plans management to enhance the quality of communication services.

此外，作為MVNO營運商，Eascotel積極推展Veeroam品牌，提供各種流動數據服務，包括採用CloudSIM技術以減省漫遊費用及提供非月費彈性數據計劃等，為消費市場提供更多服務選擇。

Parent Company

Company Name : Easco Limited
Location : Hong Kong

母公司

公司名稱 : Easco Limited
地區 : 香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name : HKWALKER.HK
O2O Display Network Platform
Veeroam

聯營或附屬公司

公司名稱 : 香港行
O2O 廣告展示平台
Veeroam